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Kära Martha vänner  

  

Vill åter tacka för förtroendet ni givit mig då jag igen blev vald till vår 

föreningsordförande. Tyvärr fanns det inte något alternativ för er, då 

man trots många försök inte hittat någon som ville ställa upp och ta 

över. Hur roligt det än har varit att få höra att man gjort bra ifrån sig 

och fått många tack för vad man gjort, är 7 år en lång tid som 

ordförande. Därför är det dags att ge plats för nya tankar och idéer, 

för att så utveckla föreningen. Eftersom byte alltid ger ett nytt tänk.  

Vi fick in många nya styrelsemedlemmar som jag är ytterst tacksam 

och glad för. För att inte glömma alla i den gamla styrelsen vars 

arbetsinsatser jag varmt vill tacka för.  

Ser framemot att ännu under våren ställa upp, men som jag redan 

meddelat kommer jag att avstå ordförandeskapet i slutet av maj. 

 Vi är redan inne i mars månad och går mot ljusare tider då dagarna 

bara blir längre och längre, så nu kan vi glädjas över vårens ankomst. 

Förhoppningsvis får vi njuta av en vacker vår och många fina möten. På 

vårt nästa möte den 13 mars får vi höra om hur vi inte skall bli lurade 

på nätet, då Marina Nygård talar om ”Trygg på nätet”. Den 17 april 

efter vår Riga resa, får vi höra om ”Samverkan och biverkan av 

receptfria läkemedel” och våren avslutas med vår ”Hemliga resa” 15 

maj, som inte mera är så hemlig.  Mera info om denna finns på vår 

webbsida. Det skulle vara roligt att ha gemenskap med så många som 

möjligt av våra medlemmar på denna resa, då detta blir min sista med 

er som ordförande.  

 

En varm hälsning till envar, från er ordförande 

 

Marianne  


